

## Advent & Happiness Group 台灣短宣與幸福小組

### I. Let the common people do great things. 讓平凡的人做偉大的事。

### II. What is a happiness group? 甚麼是幸福小組?

A. Lead people to Christ and baptism in 14 weeks. 14 週就領人信主受洗:  
幸福小組的策略

- 2 Weeks of Preparation/2 週的預備期.
- 8 Weeks of Happiness Groups/8 週的幸福小組.
- 3 Weeks of Celebrity Testimonies/3 週的名人講座
- Last Week of Celebration for "Best"/最後一週為 Best 量身訂做的聚會.

B. Open up people's heart toward God in 120 min. 120 分鐘就讓人向神敞開 (流程)幸福小組一般週流程:

- 1. Preparation/預備 (30-60 min)
- 2. Ice Breaking/破冰 (10 min)
- 3. Worship/敬拜 (5-10 min)
- 4. Testimony/見證 (10 min).
- 5. Message/信息 (25 min)—對焦性的信息, 攻心為上.
- 6. Prayer/禱告 (20 min)
- 7. Fellowship/交誼
- 8. Gift time/彈性時間送禮物—送讓他們很感動的禮物.
- 9. Encouragement & Review/鼓勵與檢討會.

### III. It is not paying too much price, it is because we do not see the value. 不是代價太大, 乃是沒有看到價值.

<sup>44</sup>天國好像寶貝藏在地裡，人遇見了就把他藏起來，歡歡喜喜的去變賣一切所有的，買這塊地。<sup>45</sup>天國又好像買賣人尋找好珠子，<sup>46</sup>遇見一顆重價的珠子，就去變賣他一切所有的，買了這顆珠子。【太 13:44~46】

<sup>44</sup>"The kingdom of heaven is like treasure hidden in a field. When a man found it, he hid it again, and then in his joy went and sold all he had and bought that field. <sup>45</sup>"Again, the kingdom of heaven is like a merchant looking for fine pearls. <sup>46</sup>When he found one of great value, he went away and sold everything he had and bought it. 【Matt 13:44~46】

### IV. We need power for our church. 我們教會需要能力

聖經中提到能力的地方:

<sup>8</sup>但聖靈降臨在你們身上，你們就必得著能力，並要在耶路撒冷、猶太全地，和撒瑪利亞，直到地極，作我的見證。【徒 1:8】

<sup>8</sup>But you will receive power when the Holy Spirit comes on you; and you will be my witnesses in Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the ends of the earth." 【Acts 1:8】

<sup>16</sup>我不以福音為恥；這福音本是神的大能，要救一切相信的，先是猶太人，後是希利尼人。【羅 1:16】

<sup>16</sup>I am not ashamed of the gospel, because it is the power of God for the salvation of everyone who believes: first for the Jew, then for the Gentile. 【Rom 1:16】

### Conclusion 結論

- You do not need to be a superman to start the work. Start the work and you will become a superman.
- 不要很厲害才開始, 要開始才會很厲害

### Reflection:

1. Do you like to experience God's kingdom work by doing evangelism toward nonbelievers in this community? 你願意傳福音給社區中未信主的人來經歷上帝國度的工作嗎?

## Advent & Happiness Group 台灣短宣與幸福小組

### I. Let the common people do great things. 讓平凡的人做偉大的事。

### II. What is a happiness group? 甚麼是幸福小組?

A. Lead people to Christ and baptism in 14 weeks. 14 週就領人信主受洗:  
幸福小組的策略

- 2 Weeks of Preparation/2 週的預備期.
- 8 Weeks of Happiness Groups/8 週的幸福小組.
- 3 Weeks of Celebrity Testimonies/3 週的名人講座
- Last Week of Celebration for "Best"/最後一週為 Best 量身訂做的聚會.

B. Open up people's heart toward God in 120 min. 120 分鐘就讓人向神敞開 (流程)幸福小組一般週流程:

- 1. Preparation/預備 (30-60 min)
- 2. Ice Breaking/破冰 (10 min)
- 3. Worship/敬拜 (5-10 min)
- 4. Testimony/見證 (10 min).
- 5. Message/信息 (25 min)—對焦性的信息, 攻心為上.
- 6. Prayer/禱告 (20 min)
- 7. Fellowship/交誼
- 8. Gift time/彈性時間送禮物—送讓他們很感動的禮物.
- 9. Encouragement & Review/鼓勵與檢討會.

### III. It is not paying too much price, it is because we do not see the value. 不是代價太大, 乃是沒有看到價值.

<sup>44</sup>天國好像寶貝藏在地裡，人遇見了就把他藏起來，歡歡喜喜的去變賣一切所有的，買這塊地。<sup>45</sup>天國又好像買賣人尋找好珠子，<sup>46</sup>遇見一顆重價的珠子，就去變賣他一切所有的，買了這顆珠子。【太 13:44~46】

<sup>44</sup>"The kingdom of heaven is like treasure hidden in a field. When a man found it, he hid it again, and then in his joy went and sold all he had and bought that field. <sup>45</sup>"Again, the kingdom of heaven is like a merchant looking for fine pearls. <sup>46</sup>When he found one of great value, he went away and sold everything he had and bought it. 【Matt 13:44~46】

### IV. We need power for our church. 我們教會需要能力

聖經中提到能力的地方:

<sup>8</sup>但聖靈降臨在你們身上，你們就必得著能力，並要在耶路撒冷、猶太全地，和撒瑪利亞，直到地極，作我的見證。【徒 1:8】

<sup>8</sup>But you will receive power when the Holy Spirit comes on you; and you will be my witnesses in Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the ends of the earth." 【Acts 1:8】

<sup>16</sup>我不以福音為恥；這福音本是神的大能，要救一切相信的，先是猶太人，後是希利尼人。【羅 1:16】

<sup>16</sup>I am not ashamed of the gospel, because it is the power of God for the salvation of everyone who believes: first for the Jew, then for the Gentile. 【Rom 1:16】

### Conclusion 結論

- You do not need to be a superman to start the work. Start the work and you will become a superman.
- 不要很厲害才開始, 要開始才會很厲害

### Reflection:

1. Do you like to experience God's kingdom work by doing evangelism toward nonbelievers in this community? 你願意傳福音給社區中未信主的人來經歷上帝國度的工作嗎?